
Provincie Noord-Brabant  
Provinciale Staten 
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Vastgestelde besluitenlijst 
 
Bespreking 

Vergadering Presidium 
Dinsdag 25 mei 2010, provinciehuis 
Aanwezig 

W. van de Donk, vz PS, W. Thuis, plv. vz. PS, G. Coonen, mw. V. 
Slegers, mw. M. Geeraedts, J. Arkes, J. Martens, H. Vreugdenhil, mw. 
M. Lestrade, mw. A. Jetten, mw. E. Wöltgens, griffier, A. Brul, 
adjunct-griffier (verslag). 
Afwezig (met bericht van verhindering) 

N. Heijmans, mw. B. Verstappen 
 

 Actie door 

1 Vaststelling agenda 
CdK opent de vergadering, mbt nagezonden stukken wordt afgesproken dat verzoek SP 
mbt instellen onderzoekscommissie bij agenda PS 11 juni (3a) wordt besproken, spelregels 
sprekersplein bij consultatieproces Agenda van Brabant (5) en notitie mbt communicatie 
verkiezingen aan Commissie BM wordt aangeboden.  
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2 A. Besluitenlijst Presidium 29 maart 2010 
      B. besluitenlijst Presidium-Agendacommissie 29 maart 2010 

Worden beide ongewijzigd vastgesteld. 

 
 
 

3 Mededelingen/ter kennisname stukken 
a) Concept-agenda PS 11 juni 2010: met concept-agenda wordt ingestemd, verzoek SP 

mbt instellen onderzoekscommissie Reconstructie wordt aan agenda toegevoegd. 
Afhankelijk van de opgaves mbt de gewenste spreektijden wordt een spreektijd-
regeling overwogen, in principe wordt er niet op donderdagavond gestart (tenzij het 
echt niet anders kan). 
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4 Terugblik op statenvergadering 22 en 23 april 2010 
Uitgebreid besproken: levendig debat, naarmate de tijd verstrijkt wordt e.e.a. wat 
rommeliger. Onderlinge gesprekken zijn niet respectvol richting sprekers. Tempo bij de 
besluitvorming lag hoog, mede daardoor niet voor iedereen te volgen. Dat vergaderingen 
meer tijd kosten is inherent aan het belang van de onderwerpen. Na uitvoerige 
commissiebehandelingen zouden interrupties beperkt moeten blijven tot politiek-
bestuurlijke statements; geen technische vragen.  
Aandachtspunten: spreektijdregelingen, wijze van stemmen, ‘kwaliteit’ van interrupties, 
geluid op de publieke tribune. 

5 Consultatieproces Agenda van Brabant 
PS 28 mei: fracties laten in eerste termijn eerste integrale, inhoudelijk reactie samengaan 
met het stellen van vragen. Beantwoording door GS geschiedt door ged. Van Heugten. 
Afhankelijk van aard en inhoud van de vragen zullen GS Memorie van Antwoord 
uitbrengen. 
Sprekersplein: met opzet wordt ingestemd, bij groot aanbod overgaan tot 2 parallelle 
sessies. Presidium spreekt behoefte aan verslaglegging uit en verzoekt griffier hiervoor 
e.e.a. te regelen. 
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Datum 

28 juni 2010  

Ons kenmerk 
1696506 

Auteur 

Alex Brul 

Telefoon 

(073) 681 2057 
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6 Evaluatie Sturen met Kaders 
Statenvoorstel wordt vastgesteld en via Commissie BM aangeboden aan PS. 
 

7 Actuele situatie reguliere begrotingsposten 
Wordt kennis van genomen, realisaties worden met belangstelling gevolgd, overzicht komt 
na de zomer terug. 
 

8 Griffieverslag 2009 
Wordt met waardering vastgesteld. Realisatie van 100% stemt tevreden, onderlinge 
verdeling budgetten verdient aandacht. 
 

9 Provinciale kerntaken/krimp in relatie tot PS/griffie 
Presidium spreekt uit dat het niet zozeer om een kerntakendiscussie gaat maar om een 
krimpdiscussie. De meeste uitgavenposten zijn inherent aan het functioneren van PS, daar 
worden nauwelijks tot geen mogelijkheden voor krimp gezien. PS zijn in omvang al fors 
teruggegaan. Enkele posten vereisen politiek-bestuurlijke afweging, die zijn te plaatsen in 
het licht van de nieuwe bestuursperiode en nu niet aan de orde. 
In zijn algemeenheid geldt dat er altijd kritisch naar de hoogte van de budgetten gekeken 
moet worden, in dat kader verzoekt het presidium de griffie nog eens naar de 
mogelijkheden te kijken. 
 

10 Adviescommissie grondwater  
CdK licht standpunt GS toe. Presidium vraagt naar de noodzaak om de Adviescommissie 
in stand te houden, nu de wettelijke basis is weggevallen. Er is begrip voor het standpunt 
van GS, met daarbij de vraag of de eigen verordening behoefte heeft aan een update.  
CdK zegt toe de notitie op deze vragen te bezien en hierop terug te komen. 
 

11 Persberichten 
Eerder is afgesproken dat in persberichten zorgvuldig aangegeven moet worden wie 
afzender is en om welk stadium van besluitvorming het gaat. CdK zegt toe dit nogmaals in 
GS aan de orde te stellen. 
 

12 Rondvraag en sluiting 
Dhr. Arkes: doet mede namens dhr Vreugdenhil verslag van de reis naar China. Het 
verslag wordt morgen per mail aan de fractievoorzitters aangeboden, in PS 28 mei zal 
motie vreemd aan de orde van de dag ingediend worden om tot enkele 
uitspraken/afspraken te komen. CdK merkt op dat inmiddels al ca. 25 jaar een goede 
relatie met Jangsiu bestaat. Provinciale collega’s zijn uitgenodigd voor tegenbezoek in 
najaar 2011, in dat kader zullen o.a. seminars m.b.t. duurzaamheid en milieu worden 
georganiseerd.  
Mw. Lestrade: in overleg presidium-agendacommissie is afgesproken dat vraag mb.t.het 
aantal burgerleden nog aan de orde zou komen. Afgesproken wordt dat dit geagendeerd 
wordt voor eerstvolgend presidium, griffie wordt verzocht notitie met opties, overwegingen 
en financiële consequenties op te stellen. 
Dhr. Vreugdenhil: vraagt nogmaals aandacht voor afwikkeling toezeggingen.  
Dhr. Arkes: uit klacht m.b.t. onverwachte opschoning emails.  
 
De voorzitter sluit de vergadering om 19.15 uur. 
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Eerstvolgende vergadering: 
Maandag 28 juni 2010, 18.00-19.00 reguliere presidiumbijeenkomst 


